
     

2014 - OtterBox Action Asia X-Trail Taiwan 動感亞洲越野賽 ﹣台灣站 

 

跑手包提取安排 Race pack collection 

 

日期  : 2014 年 9月 26 & 27 日(星期五及六) 
Date   : SEP 26 & 27, 2014 (FRI & SAT)  
時間  :下午 12 時 至 晚上 9 時           
Time   : 12 noon to 9 pm    
地點  : 台北市中正區信義路二段 163 號 3樓 (謙商旅･東門館 Chaiin Hotel – Dongmen) 
   捷運東門站出口 8 (Dongmen MRT exit no.8) 
Address : 3/F, No.163, Sec. 2, Xinyi Rd.,Zhongzheng Dist., Taipei City, Taiwan  
 
*請帶同已簽妥的免責書 (可於活動網頁內 Download pdf 下載) 到以上地點提取選手包 
*Please present the signed release form (download form webpage, Download pdf section) with runner name to 
collect the runner pack 
跑手包包括 :大會紀念背心、參賽號碼布、扣針、贊助商小禮品 
Race Pack  : Official event T-Shirt, Race number, pins, small gift 
 
謙商旅･東門館 Chaiin Hotel – Dongmen  -http://chaiinhotel.com/dongmen/index.php      
電話 (Tel) : (886) 2 2358 2520  

      

謙商旅･東門館 

Chaiin Hotel - Dongmen 

 

捷運東門站出口 8   

http://chaiinhotel.com/dongmen/index.php


 

海外跑手: 請嘗試安排於上述日期提取跑手包。若情況不許可，請電郵大會安排特許於比賽早上提取跑手包。 

Overseas participants: Please try to collect race pack on above dates. If you cannot, please email us to arrange permission for you to get this 

in race morning. 

                           
代領跑手包手續 

(1) 首先請到活動網頁內 Download pdf 部分，下載免責書(Release Form); 
(2) 參賽者於免責書上簽署後，代領者帶同該免責書前往謙商旅･東門館代領跑手包 (請注意代領者需在

免責書背後寫上自己的姓名，國民身份証號碼和簽署以便大會確認身份)。 
Picking up for friends 

(1) Please download a release form from event webpage – Download pdf section; 
(2) The release form has to be signed by the participant and the “pick up” person will present the signed 

release form at Pro Outdoor for registration purpose (The “pick up” person has to write down his/ her Full 
name, Taiwan ROC ID and sign at the back of the release form for event organizer’s record). 


